
 
           Brugerrådsmøde            

Mandag den 7/4-25 kl.14:00 til 16:00 i den bagerste cafe.  

Hella.  sørger for brød og dækker bord. (konto kort kan hentes på kontoret) 

                                                                                             

Dagsorden:      

1. Siden sidst  

• Revy i Søndersø Borgerforening (aflyst) – Der forsøges igen til næste år. 

• Ernst´s sølv og Tobaksgården- god tur-10 personer deltog 

• Fællesspisning – god tilmelding- aftale med Balder. 

• Digital svindel- 73 personer- drøftes at den type arrangement skal 

gentaget en gang imellem. Der drøftes om det næste gang skal være fyns 

politi, der også har denne type arrangement.  

• Biograftur- 41 personer deltog. Der afventes faktura fra biograf.  

2. kommende arrangementer 

• Modeshow i Kuplen 

• Heldagsudflugt til Zen Garden – 24 personer tilmeldt nuværende 

3. Fondsansøgninger  

• Ansøgt Energi Fyn om kr. 40.000 til motionsudstyre – Der er modtaget afslag 

• Modtage 15.000 af HEF  til symaskiner og dampstation 

• Ønsker til fonds ansøgninger. Der drøftes evt. til nye stole.  

4. BID Nordfyn (skal Huset deltage)- punkt udsættes til næste møde hvor Carsten 

Eberhard deltager. 

5. Sabine barsel.- Sabine kommer retur til huset d. 1 december. Jon slutter 1 

november. Der vil derfor være en måned hvor der skal findes andre løsninger på 

nogle hold. Jon og Tanja går i detaljer med det ca. midt september. Det foreslås fra 

brugerråd at der laves videoer med Jon. Dette vil der gået videre med i 

medarbejder gruppen.  

6. Brugerbetaling fremadrettet. Fremadrettet vil kontingentbetalinger ikke blive 

varetaget af Mette og Tina, men af administrativ medarbejder Mille Mørk. Hun 

bliver nuværende klædt på til opgaven. Der igennem de sidste måneder blevet 

udarbejdet en liste med opgaver i husene så der er klarhed over hvem der er 



hovedansvarlig for hvilke opgaver. Er udleveret på mødet og vedhæftet referat. Det 

bliver pointeret at ved opgaver hvor der står ”alle” kan være misforståelse om det 

er medarbejder eller alle i huset. Dette bliver rette så det er helt klart hvem der 

menes. Hænges på kontor. Opgaveliste revideres til sommer.  

7. Salg af bake off brød- hele brød til at tage med hjem- Mulighed drøftes men der er 

enighed om at det ikke er en mulighed at sælge andet end til brug i Huset.  

8. Fernisering ved malerholdet i kuplen og midler dertil- Maler holdet ønsker at holde 

fernisering i kuplen med bobler/chips eller lignende. Dette bakkes der op om. Der 

ligges op til at andre kreative hold kan udstille deres produkter på 

ferniseringsdagen men at de skal tages ned samme dag hvor maler holdes bliver 

hængende. Der foreslås d. 15 maj eller 24/25 maj. Mette forespørg på malerholdet. 

Der tale som mulige åbningstaler men aftales at dato  

9. Status økonomi 

Der er nuværende 64.770,- og 59.300 på byggekonto.  

10. Indkøb. Der er købt nyt printerkort til løbebånd og nye hjule til ben pressen. Der er 

generelt nuværende udgifter til vedligehold.  

11. Huset 

• Trappe- Der rykkes jævnlig for at få ordnet trappe. Flemming Radoor og 

Tanja er løbende opmærksom på dette.  

• Arbejdsdag (lave kasse til laser printer). Det vurderes ikke nuværende at der 

er brug for arbejdsdag, men det besluttes at lave kasse til laserprinter der 

står lidt udsat på bordet.  

12. Evt. Møde i aktivitetsudvalg 22 april kl 10.30 

13. Ny møde dato- 16/6 kl 13.00 

 


